


 for poise, grace and confidence 

Age Group: 3 – 4 yr olds 
 
Course fee for 4 lessons - $98.00 
 
Mon to Thu     13/03 – 16/03/2017         1.00pm – 1.45pm 
Mon to Thu    13/03 – 16/03/2017          2.30pm – 3.15pm 

Age Group: 4 – 6 yr olds 
 
Course fee for 4 lessons - $98.00 
 
Mon to Thu    13/03 – 16/03/2017        1.45pm – 2.30pm 
Mon to Thu    13/03 – 16/03/2017        3.15pm – 4.00pm 

Course fee $128.40 (4 lessons) 
 

Age Group: 5 – 7 yr olds 
Tue to Fri      14/03 – 17/03/2017             12.00pm – 1.00pm 
Tue to Fri     14/03 – 17/03/2017             2.00pm – 3.00pm 
 

Age Group: 7 – 9 yr olds 
Tue to Fri      14/03 – 17/03/2017             1.00pm – 2.00pm 
Tue to Fri     14/03 – 17/03/2017            3.00pm – 4.00pm 
 
 



弟
子
规 Di Zi 

Gui 
Age 5 – 10  years  old 

Date 13 – 15 Mar 2017 ( Mon – Wed ) 

Time 9:30am - 12:30pm 

Fee $144.45 (include GST, refreshments ) 

弟子规是依据至圣先师孔子的教诲而编成的生活

规范。在日常生活中，做到孝顺父母，友爱兄弟

姐妹；言语行为要小心谨慎，要讲信用；和他人

相处时要平等博爱，并且亲近有仁德的人，向他

学习。要求学生们做一个有孝心，有良心，有爱

心，有礼貌、自重、自爱、自律的好孩子。 

 

DI ZI GUI is based on the ancient teaching of the Chinese philosopher 

Confucius that emphasises the basic requisites for being a good person 

and guidelines for living in harmony with others. A student should show 

filial piety at home and respect people outside, behave prudently and 

trustfully, love all universally, and draw close to sages. Children learn 

moral education through role play and interaction with classmates and 

teacher.  

Handicraft workshop: 

Make a “Di Zi Gui” assessment book card for daily reference 



Why your child should learn Speech & Drama? 

Speech and Drama is a wonderful journey for children to express 

themselves, which they may not be able to do it in a regular 

classroom setting. It helps children in boosting confidence, self-

esteem, enhance social skills and conversational ability. “Fairyland” 

programme allows children to channel their energy into creative 

ideas! 

精灵乐园活动营，让您的孩子了解多元化的艺术表演形式，

并知道舞台剧是一种结合了音乐、舞蹈、戏剧表演元素的独

特艺术形式。培养孩子的口头表达综合能力、舞台表现能力、

人际交往能力以及创编能力等。给您和孩子带来视听的全方

位震撼，让您的孩子成为多才多艺的优秀学生。 

Language Skills:  Learn of vocabulary and sentence structure through the story. 

Artistic Skills: Making hand puppets of the characters In the story. 

Performance Skills: Puppet Show: Bring “Little Red Riding Hood” to life  in a puppet show.  

Age 5 – 8  years  old 

Date & Time 15 – 17 Mar 2017 (Wed – Fri ) 9:30am - 12:30pm 

Fee $144.45 (include GST, refreshments ) 

Handicraft workshop:  Fairy Wings 




